
 
Obecné zastupiteľstvo    V e ľ k é   T e r i a k o v c e 
----------------------------------------------------------------- 
 
 
 
                            Z á p i s n i c a 
z prvého zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Teriakovciach 
ktoré sa konalo dňa 12.03.2024 v zasadačke Obecného úradu. 
------------------------------------------------------------------ 
 
Prítomní poslanci:  viď prezenčná listina 
  
Prítomní občania :  viď prezenčná listina 
 
                          
  
 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Kučera privítal 
prítomných  a uviedol , že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  
Starosta obce p. Kučera predložil na schválenie návrh programu, ktorým sa bude 
zasadnutie riadiť.  
 
                    P r o g r a m 
 
1./ zahájenie 
2./ Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice    
3.  Kontrola plnenia uznesení 
4./ Správa o činnosti obecného úradu 
5./ Úlohy na ďalšie obdobie 
6./ Rôzne 
7./ Diskusia 
8./ Schválenie uznesení 
9./ Záver                       
 
 
Ad 2./   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
      
    Obecné zastupiteľstvo schválilo návrhovú komisiu v zložení: 
Predseda : Mgr. Molnárová 
Za členov : p. Hrušková p. Hano 
Overovatelia zápisnice : p. Gečeová, p. Petríková                                                            
 
 
Ad 3./ Kontrola plnenia uznesení 
 
    Starosta obce p. Kučera informoval prítomných , že uznesenia prijaté na 
predchádzajúcom zasadnutí boli splnené.                                                                           
                                                                                                                             
 
Ad 4./ Správa o činnosti Obecného úradu 
       
     Starosta obce p. Kučera oboznámil poslancov a prítomných občanov o činnosti 
Obecného úradu od posledného zasadnutia. Práca Obecného úradu bola zameraná na 
spracovávanie rôznych štatistických výkazov ako aj koncoročnej uzávierky za rok 
2023. Začali sme pripravovať platobné výmery na daň z nehnuteľností a ostatných 
poplatkov. Odstránili sme vianočnú výzdobu. Zimná údržba ciest s pomocou BBRSC 
bola zabezpečená k spokojnosti občanov. Pripravujeme 1.kolo volieb prezidenta 
Slovenskej republiky  , ktoré sa uskutoční  23.3.2024 druhé kolo sa uskutoční 
6.4.2024. 
 
 



 
Ad. 5./ Úlohy na ďalšie obdobie 
       
       Obecný úrad Veľké Teriakovce dal žiadosť na Úrad práce v Rimavskej 
Sobote, kde od 1.4.2024 budú prijatí na verejnosprospešné práce 5 ľudia. Od 
18.3.2024 zamestnáme 3 ľudí na pracovnú zmluvu , ktorí budú kosiť verejné 
priestranstvá , cintoríny a rôzne iné práce ktoré budú potrebné v obci. Budeme 
likvidovať odpad z drevín za materskou školou a uskutočníme striekanie verejných 
priestranstiev proti burine. V nasledujúcom mesiaci vyčistíme jarok pri p. 
Majorošovej. Dňa 1.júna sa bude konať hasičská súťaž na ihrisku vo Veľkých 
Teriakovciach.    
  
Ad 6./ Rôzne       
 
  Na dnešné zasadnutie sme pozvali p. Kubaliakovú , ktorá nás oboznámila s tým , 
že OZ Ozveny nám vracajú budovu mlyna , ktorú mali prenajatú na určitú dobu a 
technické veci , ktoré sa nachádzajú vo vnútri mlyna sa budú riešiť postupne 
a z toho dôvodu bude mlyn na určitú dobu zatvorený. Ďalej p. starosta oboznámil 
poslancov a prítomných občanov o zámene obecných  pozemkov za pozemky a časť 
mlyna vo vlastníctve rodiny  Mišurákovej podľa osobitného zreteľa. Poslanci 
súhlasili so zámenou pozemkov. P. Imrichová nám doručila žiadosť o odkúpenie 
obecného  pozemku v k.ú. Malé Teriakovce č. parcely 68, ktorý sa nachádza vedľa 
jej parcely. Poslanci nesúhlasili s predajom obecného pozemku. Združenie 
včelárov Hrachovo nás požiadalo o finančnú výpomoc v sume 100EUR , poslanci 
súhlasili s poskytnutím finančnej výpomoci. Obec pripravila VZN  o nakladaní 
s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom na rok 2024 a VZN o vyhradení 
miest a ustanovení podmienok na umiestňovanie volebných plagátov na verejných 
priestranstvách na území obce Veľké Teriakovce počas volebnej kampane. Starosta 
obce p. Kučera oboznámil poslancov, že je možnosť zriadenia centra integrovanej 
pomoci zdravotnej v Mikroregióne Rimava a Rimavica. Poslanci informáciu zobrali 
na vedomie.   
 
Ad 7./ Diskusia 
 
      V diskusii k prejednávaným materiálom vystúpili : 
 
 
Ing. Keľo - poslanec  –  informoval poslancov a prítomných občanov, že bude 
                         výzva na vypracovanie projektovej dokumentácie                                     
                          ohľadne kanalizácie . Kanalizácia by sa týkala len 
                          obci Veľké Teriakovce Ďalej sa spýtal poslancov  
                          či môže v danej veci ďalej rokovať. Poslanci mu dali  
                          súhlas       
                       
 
p. Keder–  občan –         je za to ,aby sa začala riešiť kanalizácia v obci 
                           a ďalej poukázal na to , že cesta do cintorína v  
                           Malých Teriakovciach je v zlom stave a bolo by  
                           potrebné ju opraviť.   
                                                     
                                   
p. Kučera – starosta obce- odpovedal, že je naplánovaná oprava , ktorá sa  
                           uskutoční v jarných mesiacoch. 
 
Kaločaiová – občan -       poukázala na to , že jarok vedľa nej treba nielen 
                           vyčistiť ale aj prehĺbiť.  
 
p. Majorošová – občan-    sa tiež zaujímala ohľadne jarku vedľa jej pozemku a 
                          navrhla, že jarok by bolo potrebné aj spevniť, aby sa  
                          nezosúvala pôda 
 



 
p. Kučera – starosta-    odpovedal, že sa bude informovať čo sa s tým jarkom dá 
                         robiť ohľadne vyčistenia a spevnenia.                                 
 
 
                                                                         
                               
                         
Ad.8./ Schválenie uznesení  
 
Boli predložené na schválenie uznesenia prijaté na dnešnom zasadnutí. Tieto boli 
schválené  
 
 
Ad 9./ Z á v e r 
        
       Starosta obce p. Kučera poďakoval prítomným poslancom  a občanom za účasť 
na  zasadnutí obecného zastupiteľstva . 
 
 
 
Starosta obce: 
 Kamil Kučera                           Overovatelia zápisnice: 
                                         p. Gečeová p. Petríková 
                                                     
                                                          
 
 
 
  


